
Protokół Nr 39/14
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego

Rady Miejskiej w Sokółce
w dniu 25 czerwca 2014 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 13.00, zakończono o 13.50.
Przewodniczył: Antoni Czaplejewicz- Przewodniczący Komisji Infrastruktury
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - inspektor w Biurze Obsługi Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w
obrębie wsi: Kurowszczyzna, Wojnachy i Słojniki w gminie Sokółka z przeznaczeniem
pod lokalizację elektrowni wiatrowych.
4. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia w Gminie Sokółka programu przyznającego
uprawnienia rodzinom wielodzietnym "Karta Dużej Rodziny".
5. Projekt uchwały w sprawie określenia czasu bezpłatnego pobytu dziecka w przedszkolu
oraz opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola prowadzone przez Gminę Sokółka.
6. Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w
żłobku utworzonym przez Gminę Sokółka oraz określenia maksymalnej wysokości opłaty
za wyżywienie w żłobku.
7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia ulg za usługi przewozowe środkami transportu
zbiorowego komunikacji miejskiej w Sokółce oraz rodzaju dokumentów poświadczających
uprawnienia do korzystania z ulgowych przejazdów osób.
8. Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i
Rekreacji w Sokółce.
9. Projekt uchwały w sprawie statutu samorządowego zakładu budżetowego Zakładu
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce.
10. Wolne wnioski

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał protokół pod głosowanie.
Komisja Infrastruktury jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.



Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie
wsi: Kurowszczyzna, Wojnachy i Słojniki w gminie Sokółka z przeznaczeniem pod
lokalizację elektrowni wiatrowych przedstawił Zastępca burmistrza Piotr Bujwicki.
Przewodniczący Komisji A.Czaplejewicz zwrócił uwagę na § 7 ust. pkt. 11, gdzie jeden z
mieszkańców zwrócił uwagę na to że firma będzie mogła dobrowolnie przesuwać wiatraki
przez co łopaty będą mogły sięgać na sąsiednią nieruchomość.
Z-ca Burmistrza P. Bujwicki zwrócił uwagę, że nic nie może oddziaływać na sąsiednią
nieruchomość.
Radny P.Kułakowski zgłosił wniosek aby w § 7 ust. 1 pkt. 11 słowa "z wyłączeniem" na
"włącznie"
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z wnioskiem.
Komisja 3 głosami "za" przy 2 "przeciw" przyjęła projekt uchwały wraz wniosek.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia w Gminie Sokółka programu przyznającego
uprawnienia rodzinom wielodzietnym "Karta Dużej Rodziny" przedstawił Zastępca
Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projekt uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie określenia czasu bezpłatnego pobytu dziecka w przedszkolu oraz
opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola prowadzone przez Gminę Sokółka
przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projekt uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobku
utworzonym przez Gminę Sokółka oraz określenia maksymalnej wysokości opłaty za
wyżywienie w żłobku przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot jednocześnie
zgłosił wniosek aby wykreślić z ostatniego paragrafu "z mocą obowiązywania od dnia 1
września"
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projekt uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie ustalenia ulg za usługi przewozowe środkami transportu
zbiorowego komunikacji miejskiej w Sokółce oraz rodzaju dokumentów poświadczających
uprawnienia do korzystania z ulgowych przejazdów osób przedstawił Zastępca Burmistrza
Krzysztof Szczebiot.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projekt uchwały.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i Rekreacji
w Sokółce przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Radny P.Kułakowski zwrócił uwagę że wprowadzenie zapisów odnośnie Karty Dużej
Rodziny to nie są jedyne zmiany do tej uchwały. Porównując do poprzedniej uchwały
załącznik wprowadza opłaty za wejście do strefy saun.


